
Zápis ze školské rady dne 19. 12. 2023 

Přítomni: Mgr. Irena Čepková, JUDr. Adriana Vavrušková, MUDr. Markéta Nykodýmová, Mgr. Vít 

Šnajdr, Mgr. Roman Bartoníček, Ing. Tomáš Havlíček, RNDr. Vladislav Slavíček 

 

Program:  

1) Výroční zpráva 2022 / 2023 

2) Ročenka školy 

3) Stávka školy  

4) Přijímací zkoušky  

5) Veletrh cestovního ruchu  

6) Šablony JAK 

7) Výsledky podzimního termínu maturitních zkoušek 

8) Plánované inovace 

9) Výměnné zahraniční pobyty 

10) Nostrifikační zkoušky 

11) Časopis OrTo  

12) Den otevřených dveří 

13) Psycholog a školní asistentka 

14) Diskuse  

 

Usnesení:  

1) Výroční zpráva byla doplněna a opravena na základě připomínek JUDr. A. Vavruškové a dalších. Členové 

rady pak VZ jednomyslně přijali metodou per rollam. 

2) Ročenka školy 2022/2023 vyšla s nižším nákladem (důvodem snížení počtu výtisků je zvyšování nákladů 

na tisk) 

3) Členům rady byly poskytnuty a vysvětleny důvody zapojení školy do stávky. 

4) Ředitel školy V. Slavíček objasnil změnu systému nových přijímacích zkoušek, které takto proběhnou již 

ve stávajícím školním roce 2023/2024. 

5) Zhodnocení projektu Veletrh cestovního ruchu a následná diskuse. 

6) Členům rady byla poskytnuta informace o schválení zprávy ohledně šablon Jan Ámos Komenský 

kontrolními orgány pro první část konání projektu. 

7) Podzimní termín maturitních zkoušek byl pro studenty úspěšný, konstatoval ředitel školy. 



8) ŠR rada byla informována o proběhlých investicích v budově školy – biologická laboratoř a pitevna a 

lezecká stěna. 

9) Výměnné zahraniční pobyty se po covidové situaci znovu rozjíždějí a stabilizují. Proběhl výměnný pobyt 

s partnerskou školou v Holandsku, USA, Německu a Maďarsku. Další výměnné pobyty se připravují. 

10) Nostrifikační zkoušky probíhají i v letošním školním roce. Termíny jsou naplánované až do června roku 

2024.         

11) Časopis OrTo sklízí úspěch nejen na půdě školy, ale získal i ocenění v krajském kole školních časopisů a 

v celostátním kolem obdržel zvláštní cenu poroty. 

12) V. Slavíček zprostředkoval členům školské rady zájem o studium z Dne otevřených dveří. 

13) Vedení školy má velmi pozitivní zpětnou vazbu na pozice školního psychologa a školní asistentky. 

14) Diskuse 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsal dne 20. 12. 2023                                                           Předseda ŠR Mgr. Roman Bartoníček       

                                                                                                                                                                                 


